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OSNOVNA ŠOLA RAČE 
SVET STARŠEV OŠ RAČE 

 

Grajski trg 1, 2327  RAČE 
E-mail: os.race@guest.arnes.si 
 

Davčna številka: 97890898 

tel. / fax  (02) 609 71 10,   609 71 19 Matična številka: 5085292 

Del. št.:   900-3/2022/11 Datum: 31. maj 2023 

 
 
 

Z A P I S N I K 
3. redne seje Sveta staršev Osnovne šole Rače 2022/2023, 

 ki je bila v torek, 30. 5. 2023, ob 18.00 
v jedilnici šole in z aplikacijo Teams 

 
 
 
Predlog dnevnega reda: 

1. Pregled prisotnosti in določitev zapisnikarja. 
2. Potrditev predloga dnevnega reda. 
3. Potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta staršev OŠ Rače 2022/23 in pregled izvedbe 

sklepov predhodne seje. 
4. Imenovanje članov Upravnega odbora Šolskega sklada OŠ Rače. 
5. Seznanitev z zapisnikom seje komisije za sprejem novincev v vrtec. 
6. Seznanitev z izborom ter podaja soglasja k skupni nabavni ceni delovnih zvezkov in 

drugih učnih gradiv za šolsko leto 2023/24 za posamezen razred. 
7. Predlog ministrstvu glede šolske reforme. 
8. Aktualna problematika (vključno s poročilom ravnatelja in poročilom o delu v oddelkih) 

ter predlogi in pobude iz oddelkov. 
9. Poročilo predstavnikov staršev v Svetu zavoda. 
10. Razno. 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
  



3. redna seja Sveta staršev OŠ Rače 2022/23   
 

2 

Seznam vabljenih na sejo:   

Predstavniki oddelkov: 

VRTEC ŠOLA 

SKUPINA Član/-ica Razred Član/-ica 

DEŽNIKI Nasja Škof 1. a Ana Lešnik Sitar 

KAPLJICE Anja Resnik 1. b Natalija Bodner 

KOMETI Tamara Kolar 2. a Sandra Majcen 

LUNICE Teja Vraničar 2. b Urška Urbas 

MAVRICE Tilen Abraham 3. a Anja Hribernik 

MEHURČKI Drita Hajrizi 3. b Mateja Matko 

OBLAČKI Jadranka Donaj 3. c Petra Petrič Tripić 

SNEŽINKE Neja Cerar Babič 4. a Kristina Planjšek 

SONČKI Lucija Ivančič 4. b Anja Čelan 

VETRNICE Janja Uranjek 5. a Tanja Bitić 

ZVEZDICE Lara Ljubič 5. b Rok Babšek 

 

6. a Barbara Bradač 

6. b Anna Pihler 

7. a Aleksander Zidanšek 

7. b Borko Bošković 

8. a Tone Bračko 

8. b Barbara Kokot Popović 

9. a Iris Plečko 

9. b Borjana Kremžar Jovanovič 

 

Ravnatelj:                    Rolando Lašič 

Pomočnici ravnatelja:             Romana Zupančič 

      Nina Brezner 

 
Sejo je vodil predsednik Sveta staršev OŠ Rače g. Aleksander Zidanšek.  
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Ad 1. Pregled prisotnosti in določitev zapisnikarja 

Prisotnih je 20 članov sveta staršev, ravnatelj in obe pomočnici ravnatelja. Seja je sklepčna. 

Predlog sklepa: 

SKLEP 1 

Svet staršev je kot zapisnikarja imenoval dr. Borka Boškovića. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (20 glasov od 20 prisotnih). 

 

Ad 2. Potrditev predloga dnevnega reda 

Predlog sklepa: 

SKLEP 2 

Svet staršev je potrdil predlagani dnevni red. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (20 glasov od 20 prisotnih). 

 

Ad 3. Potrditev zapisnika 2. redne seje Sveta staršev OŠ Rače 2022/23 in pregled izvedbe sklepov 
predhodne seje. 

Predlog zapisnika je bil poslan prisotnim na seji v predpisanih rokih po sejah in je objavljen na spletni 
strani šole. Na predlog zapisnika ni bilo pripomb. 

 

Predloga sklepov: 

SKLEP 3 

Svet staršev je potrdil zapisnik 2. redne seje Sveta staršev OŠ Rače 2022/23. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (20 glasov od 20 prisotnih). 

 

SKLEP 4 

Svet staršev je ugotovil, da so bili sklepi predhodnih sej realizirani. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (20 glasov od 20 prisotnih). 

 

Ad 4. Imenovanje članov Upravnega odbora Šolskega sklada OŠ Rače. 

Zaradi daljše odsotnosti dveh članic Upravnega odbora Šolskega sklada OŠ Rače je Svet zavoda OŠ 
Rače predlagal nadomestni članici. 
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Predlog sklepa: 

SKLEP 5 

Svet staršev je namesto učiteljice Ane Kajzer in vzgojiteljice Polone Šibila za članici Upravnega 
odbora Šolskega sklada OŠ Rače do zaključka mandata 16. 2. 2024 imenoval učiteljico Katjo 
Stopar kot predstavnico zaposlenih šole in vzgojiteljico Jolando Borovnik kot predstavnico 
zaposlenih vrtca.  

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (20 glasov od 20 prisotnih). 

 

Ad 5. Seznanitev z zapisnikom seje komisije za sprejem novincev v vrtec. 

Zapisnik komisije je priložen. 

Predlog sklepa: 

SKLEP 6 

Svet staršev se je seznanil z zapisnikom seje komisije za sprejem novincev v vrtec.  

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (20 glasov od 20 prisotnih). 

 

Ad 6. Seznanitev z izborom ter podaja soglasja k skupni nabavni ceni delovnih zvezkov in drugih učnih 
gradiv za šolsko leto 2023/24 za posamezen razred. 

Strokovni aktiv je pripravil predlog seznama delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv, ki je priložen in 
je bil poslan članom sveta staršev 9. maja 2023. 

Predlog sklepa: 

SKLEP 7 

Svet staršev se je seznanil s predlaganim seznamom delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv ter 
sprejel soglasje za skupno nabavno ceno delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv za šolsko leto 
2023/24 za posamezen razred po seznamu, ki je priloga tega sklepa, z obljubo šole, da se cene 
delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv za posamezen razred v naslednjih treh šolskih letih 
2024/25, 2025/26 in 2026/27 ne bodo višale nad ravnjo inflacije oz. se bodo znižale, kadar bo to 
mogoče. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (20 glasov od 20 prisotnih). 

 

Ad 7. Predlog ministrstvu glede šolske reforme. 

Na enem od roditeljskih sestankov je bilo predlagano, da svet staršev pripravi predloge za šolsko 
reformo in jih pošlje na ministrstvo. Osnutek dopisa je priložen. 
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SKLEP 8 

Svet staršev je pripravil predloge za ministrstvo glede šolske reforme in pooblašča predsednika, 
da priložen dopis v imenu sveta staršev pošlje na ministrstvo.  

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (20 glasov od 20 prisotnih). 

 

Ad 8. Aktualna problematika (vključno s poročilom ravnatelja in poročilom o delu v oddelkih) ter 
predlogi in pobude iz oddelkov. 

Predlogi in pobude iz oddelkov so se zbirali pred sejo in so skupaj z odgovori šole navedeni v 
nadaljevanju: 

Vprašanje: 

Med vrstniki se dogaja neprimerno medvrstniško vedenje. Npr.: uporaba neprimernih besed, žaljenje, 
zbadanje, kritiziranje, nagajanje, ... Na nek način je to del odraščanja do neke meje, pa vendar je 
treba to preperečevat in tudi ukrepat ob neki situaciji. Zato bi bilo potrebno s strani šole ukrepat, na 
večih mestih na šoli objavlat pravila vedenja in prikazat ukrepe ob neupoštevanju teh pravil, ter to 
izvajat. Po možnostih dat kompetence ukrepanja učiteljem, ki izvajajo RAP. Saj je v večini neprimerno 
vedenje ravno v prostem času, odmoru ter pri igri, ko učitelja/ razrednika ni zraven. … Pomembno je, 
da šola ukrepa. In delamo na preprečevanju, kot pa na prikrivanju, da to ni nič takega, kot da je del 
otroštva ter vrstništva.  

Odgovor: 

Poskušamo biti dosledni, kar se tiče spoštovanja pravil. Dejstvo pa je, da se primernega vedenja 
učimo od rojstva dalje in da bodo veliko več morali narediti starši doma, doslednost od malih nog 
dalje. Pri 12, 13 letih je velikokrat že prepozno. Toliko kot se o teh problemih pogovarjamo letos, se 
že dolgo nismo. Je pa očitno, da to ni samo problem naše šole, je vseslovenski oz. cel civiliziran svet 
ima težave. Permisivna vzgoja in pomanjkanje občečloveških vrednot sta naredila svoje. 

Vprašanje: 

Starše zanima, kako je s talnimi označbami v neposredni okolici šole, ki bi jih naj uredili po vzoru 
občine Hoče-Slivnica. Na prejšnji seji je bilo rečeno, da je predlog na občini v obravnavi. Starše 
zanima, kdaj bo realiziran in kakšna je predvidena časovnica ureditve talnih poslokav in ureditve 
prometnega reživa pred osnovno šolo. 

Starše prav tako zanima, kako je z urejanjem okolice šole, kjer otroci nimajo primernih površin za igro 
in izvajanje športnih dejavnosti. Igrala so propadla, igrišče za košarko pa je zaradi obrabljene površine 
nevarno za poškodbe. 

Odgovor: 

Talne označbe bo priskrbela občina.Tako so nam dejali. Ker je v načrtu prenova oz. posodobitev 
igrišč, moramo nanjo še malo počakati. Zopet je tu žogica na strani občine. 

Vprašanje: 

Letos ste v tretjem razredu zaradi povečanega vpisa organizirali tri razrede. Ker pa, kot ste dejali na 
prejšnji seji sveta staršev, že zagotovo veste, da se bosta izpisala dva učenca, kar pomeni v četrtem 
razredu dva razreda. Starši zahtevamo, da se nas o poteku morebitnega oblikovanja razredov vključi, 
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da se nas sproti obvešča, da ne bo, tako kot lani zadnji dan prišlo obvestilo o spremembah. Upam, da 
se kot ravnatelj zavedate, koliko stresa in žalosti ste z takim ravnanjem povzročili otrokom in staršem. 
In če morebiti spet pride do situacije združevanja učencev v dva razreda, naj se to naredi z večjo 
odgovornostjo in empatijo do vseh vpletenih. 

Odgovor: 

Na roditeljskem sestanku smo govorili o tej temi. Upam, da nam uspe ohraniti tri razrede. 

Vprašanje: 

Glede na to, da je zadnje čase zaradi minulih dogodkov v naši okolici več govora o medvrstniškem 
nasilju, bi želeli vedeti, kako učitelj odreagira, ko do nasilja v šoli pride. Namreč v tretjem razredu 
opažamo, da so nekateri otroci verbalno zelo nasilni, pa se žal na to samo opozarja, sankcij pa ni 
nobenih. Do tega naj bi prihajalo predvsem v RAP-u, kjer se učiteljice pogosto menjajo in ni 
kontinuitete, to pa otroci verjetno izkoristijo. 

Odgovor: 

Učitelji so dobili navodila glede reagiranja ob zaznanem nasilju. 

Vprašanje: 

Prosila bi, da se v okolico šole namestijo klopi za otroke RAP-a saj otroci imajo kam sesti in sedijo na 
mrzlih tleh. 

Odgovor: 

Nekaj klopi je nameščenih.  

Vprašanje: 

Glede na to, da še pred šolo vedno ni primernih igralnih površin, bi prosila, da bi mogoče v 
sodelovanju z šolskim skladom nabavili športne rekvizite za otroke v RAP-u, s katerimi bi kvalitetno 
preživeli čas proste popoldanske igre ( napr. gumitvist, kolebnice, loparje za badminton, krede, 
keglje,....). Menim, da bi bila to ena izmed rešitev. Sicer so otroci zelo izvirni, na primer v zemljo s 
škarjami kopljejo luknje, se obešajo na veje iglavcev, pa vendar strošek enega peskovnika in nekaj 
lopatk vendar ne bi bil prevelik.... 

Odgovor: 

Menim, da imamo na šoli dovolj športnih rekvizitov. Seveda bi bili veseli dodatnih. 

Vprašanje: 

Pred kratkim sem dobila vpogled jedilnik OŠ Fram. Zdi se mi izjemno izviren in polnovreden, zato 
predlagam, da se mogoče tudi v naši kuhinji naslonijo na odlične predloge obrokov in še izboljšajo že 
tako dobre obroke. Jedilnik prilagam v priponko. Nadalje bi prosila, da bi se na jedilnik večkrat uvrstil 
gris, saj ga otroci obožujejo, na jedilniku, pa je samo 2x v šolskem letu. 

Predlagam, da se pred šolo uredi stojalo za skiroje. 

Odgovor: 

Glede stojal za skiroje bomo našli ustrezno rešitev. 
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Opomba: Na OŠ Toneta Čufarja so starši v sodelovanju s šolskim skladom in šolo sprejeli dogovor, da 
se uredi pokrita kolesarnica, stojala za skiroje in igrala. Ravnatelj je glede podrobnosti kontaktiral 
ravnateljico te šole. Za večjo kolesarnico bi pa iskali rešitev skupaj z občino oz. če starši najdejo 
kakšno ugodno opcijo ali bi kdo bil pripravljen to narediti ceneje. 

Vprašanje: 

Zakaj se je rešitev problema poučevanje matematike in fizike s strani primerno usposobljenega 
učitelja prestavila na naslednje šolsko leto? Bi bilo možno organizirati vsaj kakšen naravoslovni oz. 
matematični dan za prizadete razrede, da bi otroci lahko nadoknadili vsaj del zamujenega? 

Odgovor: 

Glede poučevanja fizike in matematike  poskušamo pri razredih, ki jih je prevzel nov učitelj zagotoviti 
pomoč obeh izkušenih učiteljev kolikor glede na urnik in zaposlenost obeh učiteljev lahko.  

Žal pa nekateri učenci izkoriščajo neizkušenost učitelja in s tem še dodatno slabšajo situacijo. Ni vsa 
krivda za nastalo situacijo samo na strani učitelja in šole. 

V naslednjem letu bo potrebno nekaj več truda tako na strani učencev kot učiteljev in verjamem, da 
se bo pouk normaliziral. 

Vprašanje: 

Starše zanima smiselnost DZ za etiko, ker format tega DZ ne spodbuja razmisleka, ampak so strani 
identične kot v učbeniku in otroci bolj ali manj samo prepisujejo odgovore in še to z minimalno 
energije. Podobno je pri DZ za GEO in ZGO (mogoče še kje), tako da bi bilo bolj koristno, če bi učenci 
delali miselne vzorce, kot da prepisujejo odgovore iz učbenikov. 

Odgovor učiteljice Marije Zavernik: 

Smiselnost DZ za etiko sem konkretno utemeljila že pred letom dni in mislim, da reševanje ni zgolj 
prepisovanje. Delovne zvezke potrebujemo tudi zato, ker je predmet samo v sedmem in osmem 
razredu, lahko pa se zgodi, da je ta predmet tretji predmet NPZ. To se je v letošnjem šolskem letu 
tudi zgodilo. Vsi vemo koliko znanja ostane v glavah učencev in prav je , da imajo možnost osvežiti 
snov pred  NPZ. Prav tako je v na koncu delovnega zvezka Ustava RS, ki je najvišji zakon v državi in 
prav je da ga poznamo. 

Če je še kaj nejasnega, bom z veseljem odgovorila. 

 

Poročilo ravnatelja: 

Ravnatelj g. Rolando Lašič je predstavil delo šole v zadnjem obdobju. Poročilo je priloženo. 

 

Predlogi in pobude: 

Za skiroje bo šola pridobila predračun za stojalo. Šola načrtuje tudi novo kolesarnico. 

Za prehrano je bil predlog staršev, da bi bila prehrana bolj raznolika. 

Pomočnica ravnatelja je predlagala, da bi na naslednji seji sveta staršev šola pripravila kratko 
predstavitev o prehrani na šoli in šolsko shemo. Šola bo pripravila tudi novo anketo za otroke o 
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prehrani. Ravnatelj je ponudil, da lahko predstavniki staršev pridejo v šolo poskusit kosilo, da se sami 
prepričajo o kakovosti. 

Starše zanima glede šolskih omaric, kako je v naslednjem letu, ali otrok obdrži enako, saj imajo dva 
duplikata ključa, oz. ali lahko omarico dobi brat iz nižjega razreda. Ali v primeru nobene zgoraj 
omenjene možnost šola odkupi ključe in jih ima za naslednje učence, v kolikor jih izgubijo? 

Pomočnica ravnatelja je pojasnila, da ključe otrok ob koncu leta vrne in ostanejo šoli. 

Starši so predlagali, da bi šola organizirano zbirala pobude staršev za aktivno pomoč na različnih 
področjih. Dogovorjeno je bilo, da se to uredi v okviru šolskega sklada, kjer lahko starši donirajo na 
različne načine.  

Starše zanima, kako šola naslavlja izgorelost učiteljev in učencev? 

Ravnatelj je pojasnil, da je problem, ker imajo skoraj vsi učitelji povečan obseg dela, kar je zaradi 
pomanjkanja kadra težko odpraviti. Pomočnica ravnatelja je poudarila, da je pomembno tudi, da 
preživimo z otroki kvaliteten prosti čas. 

Učence zanima, zakaj je v začetku junija, ko so tudi nastopi in prireditve, tako veliko ocenjevanja? 

Ravnatelj je pojasnil, da se včasih načrti ne izidejo in ocenjevanje ostane za konec leta. Šola se trudi, 
da je v juniju ocenjevanje le izjemoma. Težava je predvsem pri predmetih, ki so le enkrat tedensko in 
se zgodi tudi, da se več tednov ne izvajajo. 

Starši imajo pohvalo za učiteljico Brigito Voga, ki je izjemno vestna in skrbna ter nikoli ne graja otrok. 
S svojo mirnostjo in pogovorom skupino z lahkoto obvladuje. 

V vrtcu starše zanima, kako bo z oddelkom, ki ima le dva fanta. Pomočnica ravnatelja za vrtec je 
povedala, da bo jeseni porazdelitev otrok bolj uravnotežena. 

Želja staršev je, da se izvedeta šola v naravi in plavalni tečaj posebej, npr. da je šola v naravi skrajšana 
na tri dni in je plavalni tečaj dva tedna. Možna rešitev bi bila tudi plavalna šola v naravi, kar že nekaj 
let prakticirajo na OŠ Starše. A starši imajo vtis, da ob plavanju otroci ne bodo imeli dosti od šole v 
naravi, ker bodo preveč utrujeni. Zato želijo starši, da bi za drugo leto šola sledila sklepom 
roditeljskega sestanka in se prijavila na razpis že letos, oz. če to ne bi več šlo, za naslednje leto. 

Je za sedanje četrte razrede predvidena šola v naravi naslednje leto? 

Ravnatelj je pojasnil, da so jo imeli letos, tako da jih naslednja čaka v 7. razredu. Šola se bo potrudila, 
da bodo vsi vsaj dvakrat v šoli v naravi. 

Šestošolci so veseli, da so dobili šolo v naravi v maju. Prav tako so zadovoljni, da se pri angleščini 
vrača delovni zvezek. Imajo tudi pohvale za prireditev ob 150-letnici. Pohvale za prireditev imajo tudi 
v drugih oddelkih. 

Starši imajo vprašanje, kako je z rekviziti v RAP? 

Pomočnica ravnatelja je pojasnila, da bodo nabavili gumitviste. 

Starši imajo vprašanje glede verbalnega nasilja. Kje je meja, da učitelj poda predlog za opomin 
otroku, ki ne spoštuje avtoritete učitelja? 

Ravnatelj je pojasnil, da so vsi učitelji dobili navodila in si morajo sami zgraditi svojo avtoriteto.  
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Glede discipline je v 7. b razredu s strani otrok in staršev veliko pohval za novo razredničarko, ki se je 
zelo potrudila; hodi tudi k matematiki, da pomaga vzpostaviti red. Podobno je tudi v 7. a razredu, kjer 
so med letom menjali razredničarko. Otroci in starši imajo veliko pohval, saj sta se obe razredničarki 
zelo trudili in svoje delo opravili odlično, kar se je odražalo tudi v prijetnem vzdušju pri pouku 
angleščine. 

Starše zanima, katera bo tretja učiteljica v četrtih razredih, če bodo ostali trije oddelki? 

Ravnatelj je pojasnil, da še ni odločeno, a bo verjetno učila sedanja učiteljica 3. c razreda. Če bi bilo 
treba razrede združiti v dva razreda, bo šola poskusila ohraniti čim bolj podobno sestavo, kot je bila v 
drugem razredu. 

Starši predlagajo, da bi šola uredila elektronsko prijavo tudi na prehrano, podobno kot je prijava na 
izbirne predmete, npr. v easistentu? 

Ravnatelj je povedal, da bodo za naslednje leto preverili, ali je to izvedljivo.  

Deveti razred je zaključil priprave na valeto. Predstavnica je povedala, da bi se v imenu staršev 9.a 
rada zahvalila vsem učiteljem in drugim zaposlenim na šoli, ki so se v teh devetih letih trudili prenesti 
na učence kakovostno znanje, delovne navade, srčnost ter tudi spoštovanje do vseh ljudi. Še posebej 
bi se radi zahvalili razredničarki v zadnjih dveh letih, mag. Mojci Moškon Mešl, ki je z ravno pravšnjo 
mero avtoritete, humorja, sočutja in poguma povezovala učence ter s tem prispevala k njihovi 
popotnici vrednot in lepih prijateljstev za naprej, ko bodo zapustili OŠ Rače. 

 

Ad 9. Poročilo predstavnikov staršev v Svetu zavoda  

8. redna seja Sveta zavoda 16. 5. 2023 je obravnavala program dela, finančni in kadrovski načrt za 
2023. Program dela, finančni in kadrovski načrt za leto 2023 izhajajo iz realizacije v letu 2022 in 
trenutnih razmer, od lani ni bistvenih sprememb.  

Na seji so bili predstavljeni tudi predlogi staršev za svet zavoda: 

• Starši prosijo, da šola poišče učitelja matematike, ki je usposobljen za poučevanje matematike. 
• Starši prosijo, da se dosledo izvajajo Pravila šolskega reda, vključno z vzgojnimi opomini. 
• V 3. razredu prosijo, da čimprej dobijo informacijo, koliko oddelkov bo jeseni v 4. razredu, dva ali 

trije.  
• Starši predlagajo, da šola na občinski svet poda predlog o talnih označbah v neposredni okolici 

šole po vzoru občine Hoče-Slivnica in za izboljšanje prometnega režima pred osnovno šolo. 
• Starši tudi prosijo, da se uredi okolica šole, saj otroci nimajo primernih površin za igro in izvajanje 

športnih dejavnosti, igrala so propadla, igrišče za košarko je zaradi obrabljene površine nevarno 
za poškodbe. 

 
Ad 10. Razno 
 
Seja je bila zaključena ob 19:38. 
 
Zapisal:      Predsednik Sveta staršev OŠ Rače: 
 
dr. Borko Bošković     dr. Aleksander Zidanšek 
 
Rače, 31. 5. 2023 
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Priloge:  
1. Seznam udeležencev 
2. Zapisnik seje komisije za sprejem novincev v vrtec 
3. Seznam delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv za šolsko leto 2023/24 
4. Predlog dopisa za ministrstvo glede načrtovane šolske reforme 
5. Poročilo ravnatelja 
 


